
Referat ekstraordinært styremøte. 
 

Tilstede: 

Halvar, Kine, Torgeir og Oddvar (uten stemmerett) 

Via teams; Monica og Line. 

 

Ved dette styremøte skal kun en sak diskuteres og det er følgende sak; 

Plass 68: Klage på styrevedtak om å bygge gangvei ved siden av spikerteltet. Dette har tidligere vært 

bestemt at det er OK så lenge den er bygd i ikke-brennbart materiale. Dette er nå klaget på og styret 

bestemmer følgende: 

- Styre opprettholder tidligere vedtak fra 11.6.2019 om at gangsti skal bygges i ikke brennbart 

materiale eksempelvis i heller. I denne sammenheng har plasskomiteen vært å kontrollmålt 

at tidligere godkjente byggesøknad er i samsvar med det faktiske resultatet. Under denne 

målingen kommer det frem at det totale arealet på plass 68 er på 79,57 kvm. Ut fra søknad 

om telt og platt som ligger fra 3.12.2018 skal det totale areal være på 73,00 kvm.  

Styret har en redegjørelse fra plasskomite som utgangspunkt i vår avgjørelse: styret har 

bestemt at innen St.hans aften 2021 må det totale arealet reduseres ned til 75 kvm i henhold 

til TEK17 bygge teknisk byggesøknad § 11-6 og § 11-8. Det ligger en godkjent søknad på 73, 

kvm, og styret ser ulempen med å redusere for plassleier og bestemmer dermed at plassleier 

skal slippe å redusere til 73 kvm som er godkjent og heller til 75 kvm – da hver plassleier kan 

bygge maksimalt 75 kvm pr. plass.  Styret vil også påpeke at dette er det endelige vedtaket 

og at denne saken ikke kan klages videre på, i henhold til vedtektene § 14-3. 

 

- Vedlagt til dette referatet ligger plasskomiteens redegjørelse.  
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